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                               Protokół nr 32/21 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 listopada 2021 r. 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

komisji dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Na statutową liczbę 12 radnych  

w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 9 członków komisji, pozostali dołączyli w czasie 

obrad (radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja 

oraz zalogowali się do systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams). Przewodniczący 

stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. Komisja został przeprowadzona w trybie określonym 

w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 374, z późn. zm.), za 

pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams systemu eSesja.  

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:43 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

1. Andrzej Kopeć -  Przewodniczący komisji; 

2. Tomasz Scheller - Wiceprzewodniczący komisji; 

3. Grzegorz Chudomięt; 

4.  Ewa Czubek;  

5. Wiesław Fąfara; 

6. Andrzej Kopacki;  

7. Jacek Król; 

8. Adam Oczoś; 

9. Fabian Pszon; 

10. Ewa Stogniew; 

11. Dominik Szustakiewicz; 

12. Ireneusz Wiśniewski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  

 i społeczno-gospodarczych; prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 

2. Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej; 

3. Joanna Hariasz, skarbnik miasta; 

4. Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta; 

5. Monika Orpel-Śmigielska, kierownik-koordynator Biura Prawnego; 

6. Maciej Barć, kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej; 

7. radny Marek Piasecki.  

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że radnym został przesłany 

proponowany porządek obrad w brzmieniu:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 31/21 z dnia 25 października 2021 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle (inicjatywa uchwałodawcza Przewodniczącego Rady Miasta Ireneusza 

Wiśniewskiego); 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przyznawania 

i wysokości diet radnych miasta Kędzierzyn-Koźle oraz członków zarządów jednostek 

pomocniczych; 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za korzystanie  

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 

sprzedaży w roku 2021 (inicjatywa uchwałodawcza radnego Marka Piaseckiego); 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych; 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021; 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035; 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 31/21 z dnia 25 października 2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poinformował, że projekt protokołu został 

zamieszczony na portalu eSesja.pl. Nie wpłynęły uwagi do protokołu, przewodniczący komisji 

Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie protokół nr 31/21. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 31/21 z dnia 25 października 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Ireneusz Wiśniewski 

 

 

Ad 4. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle wraz z autopoprawką  (projekt uchwały-inicjatywa uchwałodawcza 

Przewodniczącego Rady Miasta Ireneusza Wiśniewskiego wraz z autopoprawką oraz 

uzasadnieniem). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie Przewodniczącego Rady 

Miasta Ireneusza Wiśniewskiego.  

 

Przewodniczącego Rady Miasta Ireneusza Wiśniewskiego, poinformował, że zgodnie z zmianą 

ustawy przygotował projekt uchwały dot. podwyżki dla Prezydent Miasta wraz z autopoprawkę 

i uzasadnieniem.  



3 
 

 

Radny Grzegorz Chudomięt wskazał, że w jego ocenie w uzasadnieniu brakuje opinii  Prezydent 

Miasta na temat tej uchwały.  Brakuje mu informacji, że Sabina Nowosielska Prezydent Miasta 

wyraża zgodę na podwyżkę. Uważa, że wobec braku tej opinii, projekt uchwały nie spełnia 

przepisów legislacyjnych. Prosi o wyrażenie opinii na piśmie. W uzasadnieniu został 

zamieszczony zapis  z dnia 15 maja 2018 r. w sprawie wynagradzania pracowników 

samorządowych jednostronnie obniżono o 20 % maksymalne stawki wynagrodzenia 

zasadniczego prezydentów, analogicznie obniżonego wynagrodzenia Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle. W wyniku powyższego działania łączne wynagrodzenie przysługujące 

Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle w okresie od 1 listopada 2018 r. do 31 października 

2021 r. zostało nominalnie pomniejszone o co najmniej 51 300 zł. Uwzględniając wskaźniki 

wzrostu cen towarów i usług w ww. okresie, można oszacować to pomniejszenie na ok. 58 000 

zł., które spowodowało utratę dochodów, przez Prezydent Miasta.  

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zaproponował, aby radny, w dniu dzisiejszym 

wstrzymał się z głosowaniem, do jutrzejszej sesji, na której prezydent miasta, będzie obecna i 

będzie mogła  udzielić odpowiedzi.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt kolejno zapytał się, czy przewodniczący zastanawiał się nad 

utraconymi dietami przez radnych w przeciągu dwudziestu lat, w stosunku do inflacji.   

 

Zbigniew Romanowicz sekretarz miasta poinformował, że zgodnie z par 45 Statutu Gminy 

Prezydent Miasta wobec projektu uchwały stanowiącego inicjatywę uchwałodawczą, radnego, 

przedstawia opinię prawną, stanowisko dot. skutków finansowych danego projektu uchwały, nie 

jest wymagane stanowisko – nie jest to obligatoryjny element. Wynagrodzenie brutto wyniesie 

sumę składników wynagrodzenia max. 18 486 zł, należy dodać 20% dodatku za wieloletnią pracę 

w wysokości 2150 zł co daje  20 636 zł.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt uważa, że Prezydent Miasta nie ustosunkowała się do tego projektu. 

Czy uchwala wchodzi w życie w sierpniu 2021 r.  Zapytał co skłoniło przewodniczącego Rady 

Miasta do przygotowania uchwały.   

 

Zbigniew Romanowicz sekretarz miasta poinformował, że z mocy odrębnego przepisu, dot. 

zmiany ustawy dot. wynagrodzenia, stawki ustalone mają zastosowanie od dnia 1 sierpnia. 

Nastąpi nadpłacenie różnicy.  

 

Przewodniczącego Rady Miasta Ireneusza Wiśniewskiego ponownie poinformował, że zgodnie 

z zmianą ustawy oraz po rozmowie z Prezydent Miasta dot. kwoty uposażenia, przygotował 

projekt uchwały dot. podwyżki dla Prezydent Miasta wraz z autopoprawką z uzasadnieniem.  

 

Radny Jacek Król poinformował, że podstawa pracy Prezydent Miasta mogłaby wynosić 1500 

zł więcej, uważa, że opinia Prezydent byłaby na miejscu.  

 

Zbigniew Romanowicz sekretarz miasta poinformował, że max. poziom stawek jest nie 

osiągalny, dla Prezydenta, miasta tej wielkości, jedynie prezydenci metropolii mogą się zbliżyć 

do max. kwoty. 

 

Radny Dominik Szustakiewicz zapytał o propozycje max. stawki dla prezydent, z czego wynika 

ta propozycja, w mieście jest ok. 50 tys. mieszkańców uważa, że  inaczej zarządza się miastem 

zamieszkałym przez 300 tys. mieszkańców a naszym miastem. Czy tak samo rosną płace 

urzędników szeregowych w mieście, również o 100%.  
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Przewodniczącego Rady Miasta Ireneusza Wiśniewskiego poinformował, że zgodnie z zmianą 

ustawy oraz po rozmowie z Prezydent Miasta dot. kwoty uposażenia, przygotował projekt 

uchwały dot. podwyżki dla Prezydent Miasta wraz z autopoprawką z uzasadnieniem. W dużym 

mieście jest kilku wiceprezydentów miasta.  

 

Radny Dominik Szustakiewicz zapytał czy tak samo rosną płace urzędników szeregowych  

w mieście, również o 100%.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć stwierdził, że należy ustalić jaki rząd płacy jest godziwy 

dla prezydenta naszego miasta, w związku odpowiedzialnością, którą ponosi. Prezydent 

odpowiada i koordynuje ogromną ilość zadań, ma dużą skalę odpowiedzialności przed 

wszystkimi mieszkańcami. Również bierze odpowiedzialność za działania wszystkich 

pracowników urzędu miasta, odpowiadających za wąską skalę, natomiast Prezydent Miasta 

ponosi pełną odpowiedzialność za wszystkie działania. Być może nie było zbyt wielu 

kandydatów na pretendujących do objęcia funkcji prezydenta, właśnie ze względu na niskie 

uposażenie dla osoby tę funkcję pełniącą.  Wyższe uposażenie działa także antykorupcyjnie. 

Prezydent Miasta nadzoruje bardzo szeroki obszar działania.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zabrał głos w dyskusji.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle wraz z autopoprawką (inicjatywa uchwałodawcza Przewodniczącego Rady 

Miasta Ireneusza Wiśniewskiego).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 

 ,,za” – 7 „wstrzymujących się” - 5, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z 

autopoprawką.  

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przyznawania 

i wysokości diet radnych miasta Kędzierzyn-Koźle oraz członków zarządów jednostek 

pomocniczych wraz z autopoprawką (projekt uchwały wraz z autopoprawką stanowi załącznik 

do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie Sekretarza Miasta. 

 

Sekretarza Miasta wyjaśnił, że w związku z zmianą ustawą o Samorządzie Gminnym, 

wprowadzono taką możliwość oraz wzrósł pułap określonych max. stawek diet, w ww. projekcie 
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uchwały zawarto propozycję odniesienia do maksymalnej kwoty diety radnym oraz członkom 

jednostek pomocniczych.   

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał dlaczego następuje podwyżka diet radnych, czy 

ktoś o to zabiegał czy to jest spontaniczna inicjatywa Prezydent Miasta.  

 

Sekretarza Miasta wyjaśnił, że zmienione przepisy nie nakładają takiego obowiązku lecz dają 

taką możliwość wraz z możliwością retrakcji, już w terminie wcześniejszym, również Prezydent 

Miasta brała pod uwagę wstępne stanowisko pozyskane po konsultacji z Klubów Radnych. Jest 

to inicjatywa Prezydent Miasta.   

 

Radny Jacek Król zapytał o aktualne kwotę diety Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

wiceprzewodniczący, przewodniczących komisji, zastępcę przewodniczącego komisji, radnego 

bez funkcji oraz poprosił o podanie kwoty po zmianie uchwały.  

 

Sekretarza Miasta wyjaśnił, że aktualne kwoty radnych wynoszą  112,5% kwoty bazowej więc 

Przewodniczący Rady Miasta otrzymuje kwotę 2013 zł, wiceprzewodniczący Rady Miasta ma 

kwotę 1610 zł, przewodniczący komisji 1878,90 zł, zastępca przewodniczącego 1521zł, radny 

bez funkcji otrzymuje 1163 zł. Po zmianie uchwały kwoty zmienią się dla Przewodniczącego 

Rady Miasta otrzyma kwotę 3220 zł, wiceprzewodniczący Rady Miasta ma kwotę 2576 zł, 

przewodniczący komisji 3006,22 zł, zastępca przewodniczącego 2362,30 zł, radny bez funkcji 

otrzymuje 2036,27 zł. 

 

Radny Jacek Król zapytał o maksymalną kwotę diety Przewodniczącego Rady Miasta która 

mogłaby być wpłacona w naszym mieście.  

 

Sekretarza Miasta wyjaśnił, że przewodniczący ma maksymalną kwotę diety, wynikającą z 

ustawy i wielkości miasta.   

 

Radny Jacek Król zapytał o maksymalną kwotę diety zastępcy Rady Miasta. 

 

Sekretarza Miasta wyjaśnił, że kwoty diet zastępcy i pozostałych radnych są ustalane na 

podstawie uchwały Rady Miasta. Sama ustawa nie reguluje tych wielkości.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt poinformował, że dziwią duże różnice pomiędzy dietą 

przewodniczącego a radnymi. 

Radny Grzegorz Chudomięt zgłosił wniosek o zmianie kwot procentowych, proponuje inne w 

stosunku do kwoty bazowej: 

Przewodniczącego Rady Miasta 3220 zł;  

wiceprzewodniczącego Rady Miasta 2683 zł;  

przewodniczący komisji 3442 zł; 

zastępca przewodniczącego komisji 2684 zł;  

radny bez funkcji 2505 zł; 

zapytał czy w ślad za tym należy zmienić inne uchwały. 

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że jeżeli na tym ma polegać zmiana, odnosimy 

się jedynie do uchwały regulującej kwoty diet radnych, tyko tę uchwałę należałoby zmienić, 

dokonując stosownych przeliczeń kwot wartości.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć ogłosił przerwę w obradach do godz. 18:30. 

Po przerwie. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o sprawdzenie kworum, zgłosiło się 10 radnych.  
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Radny Michał Nowak zabrał głos w dyskusji, poinformował, że przesłał w formie wiadomości 

do mecenas propozycje. Przypomniał, że za kadencji Grzegorza Chudomięta przyjęto uchwałę 

w sprawie diet radnych. W 2016 r. z jego inicjatywy podjęto uchwałę zmieniającą, bez zmiany 

kwot, wprowadzając poprawki treści która była niechlujnie napisana, bez poprawek 

merytorycznych. W całej jego kadencji otrzymał jedną podwyżkę o ok. 30 zł.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt odniósł się do wypowiedzi radnego Michała Nowaka. Przypominał 

fakty dotyczące poprzednich kadencji i trudnej sytuacji za poprzedniego prezydenta.  

 

Radna Ewa Czubek poprosiła o przygotowanie na sesję, zestawienia, jak kształtowały się diety 

od 2003 r. oraz na przełomie tych lat. Jaki generalnie diety stanowią i stanowiły  

od 2003 r. wydatek w budżecie miasta, w stosunku do dochodu i do wydatków, 

w odniesieniu do płacy minimalnej w latach od 2003 r.   

 

Zbigniew Romanowicz Sekretarz Miasta zobowiązał się przygotowania tej informacji.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć wyjaśnił radnemu Grzegorzowi Chudomiętowi na jego 

zapytanie, kto wskazał taki współczynnik, uważa, że radni weszli w stosunek cywilno-prawny, 

w obecnej dyskusji nie ma sensu odnosić się do diet z roku 2016. Gdyż co cztery lata radni 

zawierają nowy stosunek prawny z gminą i zgadzają się na pewien poziom diet. Nie ma sensu 

liczenia poziomu inflacji od roku 2006  

 

Radny Grzegorz Chudomięt uważa, że nie do końca tak jest jak informuje przewodniczący, gdyż 

pewne rzeczy są kontynuacją pewnych działań. Prosi o wskazanie procentu składanego od 20 lat, 

a każdy radny sam wyciągnie wnioski z tej informacji.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć wyliczył od kwoty 1169 zł, zakładając 6% inflację, z 

kwoty 1169 wyniesie 1781 zł. Tyle musiałby mieć szeregowy radny, to jest procent składany.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Grzegorza Chudomięta nr 1 – inne niż zaproponowane w autopoprawce 

zróżnicowanie stawek diet.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król 

PRZECIW (5) 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (3) 

Ewa Czubek , Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że wniosek nie uzyskał poparcia.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zgłosił wniosek nr 2 o wprowadzenie w życie uchwały od 1 

sierpnia, zgodnie z pierwotną wersją projektu uchwały.  

 



7 
 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że zwraca uwagę na jedną sprawę,  

że autopoprawka zmieniła numerację przepisów uchwały, która jeszcze nie weszła w życie. 

Należałoby dokonać zmiany numeracji.  

 

Radny Dominik Szustakiewicz uważa, że dobrze byłoby gdyby radny podał wartości w 

procentach.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt wyjaśnił, że autopoprawka do projektu uchwały wpłynęła na chwilę 

przed komisją, uważa, że jego propozycja jest słuszniejsza, niż do tej pory proponowane kwoty 

i procenty diety.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Grzegorza Chudomięta nr 2 o wyrównanie diet od 1 sierpnia 2021 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król 

PRZECIW (6) 

Ewa Czubek, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że wniosek nie uzyskał poparcia.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przyznawania i 

wysokości diet radnych miasta Kędzierzyn-Koźle oraz członków zarządów jednostek 

pomocniczych wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (4) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja stosunkiem głosów:  

,,za” - 5, „przeciw” - 4, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały wraz z autopoprawką.  

 

Ad 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za korzystanie  

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 
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sprzedaży w roku 2021 (inicjatywa uchwałodawcza radnego Marka Piaseckiego projekt uchwały 

stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie inicjatora radnego 

Marka Piaseckiego.  

 

Radny Marek Piasecki poinformował, że w marcu rada miasta podejmowała uchwałę  

dot. przedłużenia terminów spłaty koncesji, część przedsiębiorców wniosła tę opłatę, ponieważ 

nie wiadomo było, ile lockdown, będzie trwał. Restauracje były zamknięte aż 147 dnia. 

Restauracje otwarły się dopiero po 15 maja br. Za ten czas przedsiębiorcy nie powinni być 

obciążeni. W załączeniu przygotował stosowny projekt uchwały.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt poinformował, że popiera ww. projekt uchwały, jest to opłata, 

ekwiwalentna, czyli powinna być za coś, jeżeli koncesja nie została wykorzystana w części, 

restauracjom należy się zwrot.  

 

Radny Marek Piasecki poinformował, że jego firma nie wystąpi o zwrot części koncesji.  

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że do opinii prawnej został dołączony 

projekt ze zmodyfikowaną podstawą prawna, zapytała radnego Marka Piaseckiego czy zgadza 

się z wskazanymi uwagami w opinii prawnej nr BP.074.1.225.2020 oraz dokumencie 

Or.0006.3.2021.  

 

Radny Marek Piasecki poinformował, że akceptuje wszystkie naniesione poprawki.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za korzystanie z 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 

sprzedaży w roku 2021 -inicjatywa uchwałodawcza radnego Marka Piaseckiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek 

Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Stogniew 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć  poinformował, że komisja stosunkiem głosów:  

,,za” - 10, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie. 
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Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że ostatnia zmiana 

była w 2013 r. wartości się pozmieniały, należy dokonać aktualizacji stawek uchwały propozycja 

jest 55 zł za metr 3. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję. 

Radny Grzegorz Chudomięt poprosił o przypomniał, od ilu lat stawki się nie zmieniły.  

 

Od ośmiu lat stawki się nie zmieniły, wyjaśnił Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta 

Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam 

Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Król, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 

 ,,za” - 8, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Ad 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021  

(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie skarbnik miasta. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta szczegółowo poinformował o wprowadzonych zmianach i 

zadaniach porządkujących, na których powstały oszczędności.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję oraz zapytał o przebudowę  

ul. Aroniowej, zmniejszenie o 370 tys. zł.  

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że podobna sytuacja 

jest przy innych zadaniach, gdyż cześć zadań zostało zgłoszonych do Polski Nowy Ład, w tym 

wniosku, była grupa ulic min. Czerwińskiego, ulice przy Rynku, Słowackiego, lecz w programie 

przyjęto zasady, że jest możliwość dofinansowania zadań do 90%, uznano, że warto i mieć 

szansę, te zadania, przez przesunięcie rozstrzygnięć aż do października, fizycznie nie ma 

możliwości wykonania tych zadań, dlatego występują przesunięcia.  

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał o niezrealizowanie zadanie Straż Miejska  dot. monitoringu w 

mieście w kwocie 130 tys. zł., zapytał o powód niezrealizowania zadania.  

 

 Joanna Hariasz, skarbnik miasta, w tym roku zawarto umowę na to zadanie dlatego nie planuje 

się uruchomienia kolejnych środków, dlatego ściąga się środki.  
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Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że realizacja zadania 

i płatności nastąpi w kolejnym roku.   

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał o dział 900 wydatki majątkowe na kwotę 700 tys. zł. 

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że zadanie dot. 

uzupełnienia kanalizacji, przy realizacji ul. Modrzejewskiej wystąpił problem, że cześć drogi, w 

której miała być kanalizacja, należy do właściciela prywatnego, który zmarł i należał się dogadać 

ze spadkobiercami, dlatego realizacja zostaje przesunięte na kolejny rok.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 

 ,,za” - 7, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały.  

 

Ad 9. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie skarbnik miasta. 

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że otrzymał 

informację, że skarbnik miasta ma problem z Internetem.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu, 

poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 
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Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 

 ,,za” - 7, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały 

 

Ad 10.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Kolejny termin komisji został ustalony na 13 grudnia 2021 r. o godz. 16:00 

Ad 11. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, podziękował za aktywne uczestnictwo  

w posiedzeniu komisji, po czym zakończył obrady o godz. 19:43. 

Protokołowała A. Dworaczek 

 

      PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

 

        Andrzej Kopeć (-) 

 

 


